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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2019/20:2068 Myndigheter och allemansrätten

Vi har en allemansrätt i Sverige som innebär en stor frihet, men också ett stort 
ansvar för vår natur och gentemot markägare. Det är en stor tillgång och en 
unik möjlighet att vi som privatpersoner kan röra oss fritt i vårt lands vackra 
natur. Denna allemansrätt ska vi vårda under stort ansvar. 

Det har på senare tid blivit allt vanligare att myndigheter, offentliga 
verksamheter, företag och föreningar med mera har börjat använda 
allemansrätten som en möjlighet att göra undersökningar, utredningar och 
aktiviteter i naturen. Dessa myndighetspersoner som på arbetstid eller ibland på 
sin fritid letar efter exempelvis fornlämningar, de tar jordartsprover, letar gamla 
träd, våtmarker, lövskogsinventeringar, har kurser och håller utbildningar i 
naturen gör detta utan att markägaren är informerad. 

Det är bra att många vistas i naturen och har möjlighet till det, men det minsta 
man kan begära är ändå att de ska ha en skyldighet att anmäla detta till 
markägaren och fråga om lov eller åtminstone meddela vad de avser att göra på 
marken. 

Jag vill däför ställa följande fråga till miljö- och klimatminister Isabella Lövin:

 

Avser ministern att på något sätt se till att myndighetspersoner får ett ännu 
tydligare ansvar och en skyldighet att anmäla sig till markägaren vid 
undersökningar eller aktiviteter på markägarens marker? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-28
Besvaras senast
2020-09-11
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


